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                                                                                                 Krobia, dnia 2 października 2012 r. 

 
                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXVI/2012 
  
                  z   XXVI sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu  25 września 2012 r. w ZSOiZ w Krobi     
=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.30 
                    godzina zakończenia :   18.30  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14 radnych, 

nieobecny radny Krzysztof  Perdon.  
                 Ponadto w sesji uczestniczyli :   

              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.  

                    2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 
                    3.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 
                    4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                    5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 

                    Porządek obrad sesji : 
              ======================= 
 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji.  
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
8. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 
 a) zmiany uchwały Nr XXV/201/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia   

2012 r. w sprawie zobowiązania Burmistrza Krobi do podjęcia działań w kierunku 
realizacji zadania publicznego Gminy Krobia w trybie określonym w przepisach                
o partnerstwie publiczno-prywatnym,   

 b) realizacji   inwestycji   pn. „Zaprojektowanie oraz przebudowa ul. 1 Maja                      
i ul. Kasztelańskiej w Krobi”  wraz z zarządzaniem i utrzymaniem ww. 
infrastruktury poprzez zawarcie umowy o partnerstwie publiczno-prywatnym,  

 c)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,  
d)  wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego,  
e)  przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja w Krobi dotacji na prace 

konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym Kościele p.w. Św. Mikołaja              
w Krobi, 

f)  przejęcie  przez  Gminę  Krobia  zadania  zarządzania  publicznymi   drogami 
powiatowymi kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie zimowego 
utrzymania tych dróg, 

g) zmiany uchwały Nr VII/40/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  28 marca 2011 r.         
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
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opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania, 

 
 

h)  zmiany   Uchwały Nr  XVIII/127/2011   Rady Miejskiej   w  Krobi    z    dnia                       
27 grudnia 2011 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy                 
Krobia na lata  2012-2025, 

 i)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012.  
 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11. Wolne głosy i wnioski.  
12. Zakończenie.  

 
 Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych zaproszonych gości.   
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, nieobecny radny              
K. Perdon, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
      Przewodniczący Rady: wnoszę o poszerzenie porządku obrad sesji o rozpatrzenie projektów uchwał 

w sprawie : 
- wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego, jako pkt 8d), 
- przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja w Krobi dotacji na prace 

konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym Kościele p.w. Św. Mikołaja w Krobi, 
jako pkt 8e), 

- przejęcie  przez  Gminę  Krobia  zadania  zarządzania  publicznymi   drogami powiatowymi 
kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie zimowego utrzymania tych dróg, jako                
pkt 8 f), 

- zmiany uchwały Nr VII/40/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  28 marca 2011 r.                       
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                  
i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania, jako pkt 8g). 

       
      Zgłoszoną zmianę porządku obrad sesji przejęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
      Pierwotny porządek obrad stanowi załącznik do protokołu. 
             
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z  XXV sesji.       
      Protokół z XXV sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
Naczelnik WSS : odpowiedzi udzielono na bieżąco na poprzedniej sesji.  

       
      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.       
      M. Duda : 1. Sprawa dot. ścieżki rowerowej w kierunku Potarzycy.  Prosiłbym radnych 

powiatowych w miarę możliwości aby w kolejnym budżecie zaplanowano to zadanie. Wiemy 
wszyscy jak ta inwestycja długo już trwa. Chodzi przede wszystkim o kwestie bezpieczeństwa, 
ponieważ rok szkolny już rozpoczęty i dzieci tą ulicą często pieszo chodzą do szkoły, a pobocze tej 
drogi nie jest bezpieczne.  

      2. Sprawa pasa drogi należącego do Parafii Rzymskokatolickiej w Krobi, wjazd do parku od strony 
ul. Powst. Wlkp. Proszę o zwrócenie się do księdza proboszcza o możliwość utwardzenia tego 



 3

terenu poprzez położenie kostki. Zbliża się okres jesienno-zimowy i utrudnione jest przejście na tym 
odcinku, a jest ono często uczęszczane.  

      3. Sprawa wiaty przystankowej przy rondzie, która nie jest dobrym wizerunkiem do miasta. Jest ona 
własnością prywatną i miała być rozebrana. Proszę o interwencję w tej sprawie.  

      H. Urbański : 1. Planowana jest przebudowa ul. Nowej w Krobi, lecz mieszkańcy pytają czy byłoby 
możliwe aby do czasu remontu istniejące dziury uzupełnić tłuczniem.   

      2. Sprawa dot. ul. Kwiatowej, na której 4 lata temu krawężnik zwężono o ok. 0,5 m, a pobocze nie 
zostało utwardzone. Brak obecnie środków budżetowych na asfalt, lecz to 0,5 pobocza można by 
utwardzić, ponieważ w czasie opadów deszczu wszystko spływa do kanalizacji.  

      G. Skrobała : 1. Sprawa związana jest z bezpieczeństwem dzieci. Przed szkołą w Nieparcie 
przebiega droga powiatowa, nie ma tam żadnego oznakowania przejścia dla pieszych i znaku 
ograniczającego prędkość pojazdów. Dzieci z oddziałów przedszkolnych odbierane przez 
opiekunów oraz dzieci szkolne przechodzą do najbliższego sklepu. Najczęściej jest tak, że w 
zatoczce oczekuje autobus, jest tam niewielki łuk drogi i jest to miejsce niebezpieczne, dobrze, że 
nic się jeszcze w tym miejscu nie wydarzyło. Uważam, że umieszczenie tam pasów przejścia dla 
pieszych i znaku ograniczającego prędkość byłoby konieczne, nawet do 30km/h.       

      2. Sprawa także dot. tej samej drogi powiatowej od strony wjazdu do Niepartu od Rogowa                     
w kierunku szkoły. Rów przy tej drodze jest zanieczyszczony, zaniedbany, zarośnięty krzakami. 
Proszę o zwrócenie się do właściwej jednostki, właściciela o jego uporządkowanie.   

      H. Busz :1. Proszę o wyznaczenie przejścia dla pieszych w Sułkowicach na wysokości świetlicy, na 
odcinku drogi powiatowej. W miejscu tym zatrzymuję się autobus zabierając uczniów do Starej 
Krobi w godzinach rannych, kiedy wzmożony jest ruch pojazdów. Na razie rodzice bacznie pilnują 
swoje pociechy, aby nie wtargnęły na jezdnię.    

      2. Proszę o skierowanie do PZD w Gostyniu sprawy załatania dziur na drodze od Wymysłowa                  
w kierunku Sułkowic. Za miesiąc rozpocznie się transport burków cukrowych w Sułkowicach, a 
stan tej drogi jest bardzo zły.  

      R. Szulc : 1. Mieszkańcy Chumiętek po raz kolejny zgłaszają bardzo zły stan drogi przez wieś. 
Dziury są tam niesamowite, przejazd jest utrudniony, a sprawa ta była wielokrotnie zgłaszana, droga 
ta miała być naprawiana, a powstają kolejne dziury. Mieszkańcy nie wiedzą gdzie mają się zwrócić 
o pilną naprawę tej drogi. Proszę o interwencję w tej sprawie.  

      2. Proszę o skierowanie do PZD w Gostyniu potrzebę pomalowania pasów przejścia dla pieszych              
w Potarzycy na wysokości sklepu. Na odcinku tym zatrzymuję się autobus szkolny i jest to 
niebezpieczne miejsce dla  wsiadających i wysiadających dzieci, a kierowcy nie zawsze zachowują 
ostrożność na tym odcinku drogi.  

      I. Jóźwiak : 1. Proszę o umieszczenie znaku zatrzymywania na ul. Biskupiańskiej przy wjeździe                 
z ul. Powst. Wlkp. Pewnie powstanie pewna trudność ponieważ budynek wyremontowano, ale 
poprzez pomalowanie pasów na jezdni zakaz będzie przestrzegany.    

      2. Sprawa dot. ul. Św. Ducha. Na jednym z budynków  przed remontem umieszczona była tabliczka 
informacyjna dotycząca studzienki gazowej, która znajduje się w jezdni. Taka informacja może być 
potrzebna w sytuacjach awaryjnych. 

      3. Na ul. Św. Ducha znajdował się wysoki, oznakowany czerwony hydrant. W związku                          
z umieszczaniem nowej bramy wjazdowej do posesji MZWiKW w Strzelcach Wielkich 
zlikwidował część tego hydrantu wystającą ponad chodnik. Pokrywę umieszczono równo                         
z chodnikiem. Czy przy takim montażu pokrywy straż pożarna w akcji ratowniczej zorientuję się                
w okresie opadów śniegu, błota, że w tym miejscu jest hydrant?   

   

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   
w okresie międzysesyjnym.  

      1.09. Wspólnie z radnym M. Duda uczestniczyłem w otwarciu Turnieju Piłkarskiego im. Zenka 
Busza. 
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      Radni uczestniczyli w uroczystości składania wieńców i wiązanek kwiatów z okazji 73-rocznicy 
rozpoczęcia II Wojny Światowej na Rynku w Krobi, a następnie w spotkaniu z kombatantami                     
i młodzieżą.   
Uczestniczyłem w podsumowaniu i wręczeniu nagród uczestnikom zawodów na ściance 
wspinaczkowej w siłowni w Krobi. 
Uczestniczyłem w podsumowaniu i wręczeniu nagród uczestnikom Turnieju Piłki Plażowej.  
Wspólnie z radnym M. Duda uczestniczyłem w akademii z okazji 80-lecia klubu LZS Krobianka 
Krobia.  
3.09. Radni uczestniczyli w uroczystościach rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2012/2013. 
3-4.09. Organizowałem wyjazd radnych do Grabianowa, Rogowa, Chwałkowa i Potarzycy na dzień 
11.09.br. 
9.09. Uczestniczyliśmy w Gminnych Dożynkach w Domachowie i II Festiwalu Tradycji i Folkloru.  
11.09. Wyjazd radnych do Grabianowa, Rogowa, Chwałkowa i Potarzycy. Uczestniczyło 9-cioro 
radnych. Celem wyjazdu było zapoznanie się ze stanem infrastruktury, mieniem gminnym                         
i potrzebami sołectw. 
13.09. Spotkaliśmy się w Pudliszkach aby poznać wykonanie remontu ul. Wjazdowej. 
14.09. Uczestniczyłem w Konferencji Konsultacyjnej w sprawie projektu zaktualizowanej „Strategii 
rozwoju województwa wielkopolskiego do roku 2020”. 
17.09. W 73-roczniczę napaści Związku Radzieckiego na Polskę uczestniczyliśmy na cmentarzu               
w Pudliszkach we mszy św. pod Pomnikiem ofiar Katynia. Wiceprzewodniczący Rady p. Andrzej 
Miałkowski wystąpił z przemówieniem okolicznościowym.  
18.09. Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej. 
20.09. Wyjazd radnych do Pijanowic, Bukownicy, Wymysłowa i Żychlewa. Uczestniczyło 6-cioro 
radnych.  
25.09. Posiedzenie Komisji Budżetu celem zaopiniowania projektu uchwały. 
Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy celem zaopiniowania projektów uchwał.   
 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
Sprawozdanie przedstawił Naczelnik WSS, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.   
E. Dopierała: czy na Zgromadzeniu Związku Edukacyjnego podjęto decyzję dot. wyboru nowego 
dyrektora szkoły ? 
Naczelnik WSS : jeszcze nie ma decyzji o wyborze dyrektora.  
 
Ad. 8 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  
Zgodnie z uchwałą Nr XXV/197/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2012 r. stypendia 
za wyniki w nauce za II semestr w roku szkolnym 2011/2012 przewodniczący Rady,          
przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Naczelnik WSS wręczyli  uczniom 
stypendia.  
Salę obrad opuścił radny J. Gałęzewski.  
 

Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
a) zmiany uchwały Nr XXV/201/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia   2012 r.                  
w sprawie zobowiązania Burmistrza Krobi do podjęcia działań w kierunku realizacji zadania 
publicznego Gminy Krobia w trybie określonym w przepisach  o partnerstwie publiczno-
prywatnym.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXVI/206/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2012 r. w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXV/201/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia   2012 r. w sprawie 
zobowiązania Burmistrza Krobi do podjęcia działań w kierunku realizacji zadania publicznego 
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Gminy Krobia w trybie określonym w przepisach  o partnerstwie publiczno-prywatnym, przejęto 
jednomyślnie, głosowało13 radnych. 
 

b) realizacji   inwestycji   pn. „Zaprojektowanie oraz przebudowa ul. 1 Maja                                      
i ul. Kasztelańskiej w Krobi”  wraz z zarządzaniem i utrzymaniem ww. infrastruktury 
poprzez zawarcie umowy o partnerstwie publiczno-prywatnym. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XXVI/207/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2012 r. w sprawie 
realizacji   inwestycji   pn. „Zaprojektowanie oraz przebudowa ul. 1 Maja i ul. Kasztelańskiej                     
w Krobi”  wraz z zarządzaniem i utrzymaniem ww. infrastruktury poprzez zawarcie umowy 
o partnerstwie publiczno-prywatnym; przyjęto jednomyślnie, głosowało13 radnych.  
Na salę obrad przybył radny J. Gałęzewski.  
 

c)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  
Uchwałę Nr XXVI/208/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2012 r. w sprawie  
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu;  przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 
radnych. 
 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych Ł. Kubiak : wracamy do uchwały 
ponownie zgodnie z ustaleniami na posiedzeniu komisji wspólnych, a także naszej komisji 
będziemy konsekwentni w myśl obowiązującej uchwały o bonifikatach członkowie komisji w dniu 
dzisiejszym projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie pozytywnie. 
Salę obrad opuścił radny L. Bem.  
Uchwałę Nr XXVI/209/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2012 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego; przyjęto większością głosów, 11 za,                          
2 wstrzymujące (E. Dopierała, M. Szpurka) głosowało 13 radnych. 
 

e)  przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja w Krobi dotacji na prace 
konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym Kościele p.w. Św. Mikołaja w Krobi. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS.  
Na salę obrad przybył radny L. Bem.  
Uchwałę Nr XXVI/210/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2012 r. w sprawie 
przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja w Krobi dotacji na prace konserwatorskie 
i roboty budowlane w zabytkowym Kościele p.w. Św. Mikołaja w Krobi; przyjęto jednomyślnie,  
głosowało 14 radnych. 
 

f) przejęcie  przez  Gminę  Krobia  zadania  zarządzania  publicznymi   drogami powiatowymi 
kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie zimowego utrzymania tych dróg.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS. 
Uchwałę Nr XXVI/211/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2012 r. w sprawie  
przejęcie  przez  Gminę  Krobia  zadania  zarządzania  publicznymi   drogami powiatowymi kat. V                         
i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie zimowego utrzymania tych dróg; przyjęto jednomyślnie,  
głosowało 14 radnych. 
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g) zmiany uchwały Nr VII/40/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  28 marca 2011 r.                        
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                             
i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS. 
Uchwałę Nr XXVI/212/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2012 r. w sprawie zmiany 
uchwały Nr VII/40/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  28 marca 2011 r. w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz 
trybu ich pobierania; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
Salę obrad opuścił radny M. Szpurka.  
 

h) zmiany   Uchwały Nr  XVIII/127/2011   Rady Miejskiej   w  Krobi    z    dnia 27 grudnia 
2011 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata  2012-2025. 
Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz poprawkę, stanowiącą załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu.   
Zgłoszoną autopoprawkę przejęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  
Uchwałę Nr XXVI/213/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2012 r. w sprawie  zmiany   
Uchwały Nr  XVIII/127/2011   Rady Miejskiej   w  Krobi    z    dnia 27 grudnia 2011 r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata  2012-2025; przyjęto jednomyślnie,  
głosowało 13 radnych. 
 

i) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012. 
Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę, stanowiącą 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 
uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przy obecności wszystkich 
członków komisji.  
H. Urbański : o jakich wynagrodzeniach jest mowa dot. zmian budżetu dot. kwoty 150 tys. zł? 
Skarbnik Gminy : w związku z pracami na projektem budżetu postanowiono aby dla pracowników 
niepedagogicznych jednostek oświatowych, Urzędu Miejskiego, OPS i instytucjach kultury w tym 
roku dokonać zwiększenia wynagrodzeń o 3 %. Wówczas nie postanowiliśmy aby te środki 
ujmować planach finansowych, tylko środki te znalazły się w rezerwie celowej. Zwiększenie to 
nastąpiło w I półroczu, natomiast na kolejnej sesji październikowej będzie dokonane przesunięcie, 
czyli umniejszenie tej rezerwy i rezerwy na cele oświatowe.     
Zgłoszoną autopoprawkę przejęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  
Uchwałę Nr XXVI/214/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2012 r. w sprawie  zmian 
budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 13 
radnych. 
 

Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Skarbnik Gminy : do PZD przekazane zostanę zgłoszone interpelacje, na pozostałe udzielna będzie 
radnym odpowiedź pisemna.  
J. Czarnecki, radny powiatowy : wszystkie prawie interpelacje dotyczą dróg powiatowych. We 
wszystkich gminach 90 % zgłaszanych interpelacji  związanych jest z drogami. Znamy skalę 
problemów i stan dróg na terenie powiatu. Pan Burmistrz zgłosił do Starostwa Powiatowego 
również wnioski do projektu budżetu na rok 2013 : zakończenie budowy ścieżki rowerowej przy             
ul. Kobylińskiej i zakończenie wymiany chodników na tej ulicy, zakończenie przebudowy                     
ul. Miejsko-Góreckiej, zakończenie przybudowy drogi Chumiętki – Żytowiecko i Wymyslowo –
Sułkowice oraz  remont drogi Bukownica – Pijanowice. Z mojej strony będę te wnioski popierał, 
ponieważ uważam, że są jak najbardziej zasadne i priorytetowe dla Gminy.  
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Ad. 11  Wolne głosy i wnioski.  
Ł. Kubiak : p. przewodniczący zainicjował objazd sołectw naszej gminy mający na celu 
podniesienie świadomości nas radnych o wsiach, dlatego apeluję abyśmy z tego korzystali. Na 
początku może byłem sceptyczny przed tymi objazdami, lecz obecnie uważam, że było to 
potrzebne, jest to potrzebne. Wiedza nasza, świadomość o tym co jest w innych wsiach była 
potrzebna. Apeluję do radnych o udział, ponieważ wiedza o tych miejscowościach pomoże przy 
podjęciu uchwały budżetowej, jakie potrzeby są pierwszorzędne, a jakie można realizować w latach 
kolejnych.    
Przewodniczący Rady : chciałbym zaproponować kolejny objazd miejscowości : Kuczynka, 
Kuczyna,  Ziemlin  i  Ciołkowo w dniu 4.10.br, wyjazd sprzed Ratusza o godz. 16-tej.  
A. Miałkowski : na podstawie odjazdu tego ostatniego nasuwa się refleksja, że najdalej w polu jest 
wieś Pijanowice. Trzeba na nią zwrócić uwagę i moim zdaniem zobowiązać Burmistrza do 
nawiązania współpracy z inicjatywą prywatną z panem byłym Posłem, jednocześnie właścicielem. 
Jest to trudny temat, wiem o tym, ale ponieważ słyszeliśmy skargi o braku nawet chęci 
porozumienia się, w związku z tym wydaje mi się, że potrzebna jest interwencja, być może 
przewodniczącego i burmistrza. W tej wsi jest bardo dużo do zrobienia i tak na tle tego co 
widzieliśmy wyglądała najmizerniej. Może się Państwo nie zgadzacie, ale warto jednak 
wykorzystać  ten objazd pod tym kątem, żeby na pewne rzeczy zwrócić uwagę.   
G. Skrobała : w kwestii wręczanie stypendiów, to jest moja taka sugestia, ponieważ uważam, że 
lepiej byłoby przesunąć ten punkt w porządku obrad wcześniej. My tutaj wyrażamy swoje 
interpelacje i uczniów nie interesuje tematyka związana z problemami dróg, być może oni się 
nudzą.   
L. Bem : jest to lekcja obywatelska i powinni w tym uczestniczyć. 
Burmistrz : również uważam, że jest to kwestia lekcji wychowania obywatelskiego, formy poznania 
sposobu działania organów Gminy. Młodzi ludzie są członkami samorządu, wspólnoty lokalnej                     
i wydaje się zasadne, żeby w tym uczestniczyli. Uczniowie powinni mieć możliwość uczestniczenia                   
i współudziału w działaniach organów samorządu. Uważam za zasadne aby funkcjonowały 
Młodzieżowe Rady Miejskie, które przygotowują aktywniejszych młodych ludzi do tego, aby                   
w przyszłości byli zgodni do podejmowania decyzji w imieniu swojej społeczności lokalnej.  
Co do ocen zaniedbania poszczególnych miejscowości to moje doświadczenie z ostatnich sześciu lat 
nasuwa mi kilka refleksji, którymi chciałbym się podzielić. Niezależnie do której miejscowości                
w gminie się pojedzie, to znajdą się osoby wśród mieszkańców, które powiedzą, że najbardziej 
zaniedbaną jest właśnie ta, w której mieszkają. Trudno tutaj o obiektywizm. Są różne 
uwarunkowania różnych miejscowości, różne też potrzeby. W tym względzie warto się nad tymi 
potrzebami pochylić i zastanowić, jak je zaspokoić. To w dużym stopniu zależy od aktywności                     
i zaangażowania danej miejscowości. Również jeśli chodzi o Pijanowice zauważam zdecydowaną 
większą wolę w tej kadencji mojej pracy do podejmowania wspólnych inicjatyw niż w podczas 
poprzedniej kadencji. To przekłada się na to co w ostatnim czasie w Pijanowicach zostało 
wykonane. Warto zwrócić uwagę na pozytywny aspekt woli chęci działania ze strony mieszkańców. 
Obecnie jest inna sytuacja funkcjonowania dużego przedsiębiorstwa rolnego jakim jest 
Gospodarstwa Rolnego Pijanowice, niż tego sprzed roku 1990, kiedy były inne formy jego 
działania. Rzeczywiście tej współpracy z właścicielami spółki w aspekcie podejmowanych działań 
nie ma, nie ma takiej woli i jest to pewien problem. Należy zdać sobie sprawę, że jest to podmiot 
prywatny i na nim takiej współpracy wymusić nie można. Więcej nadziei pokładam jednak                    
w zaangażowaniu mieszkańców, działaniach sołtysa, rady sołeckiej i myślę, że dzięki temu pewne 
zadnia będą zrealizowane. Podstawowym problemem mieszkańców Pijanowic są ciągi 
komunikacyjne, które tam występują, szczególnie droga Bukownica – Pijanowice. Myślę, że 
współpraca miedzy strukturami organizacji Urzędu a mieszkańcami będzie coraz lepsza. 
A. Miałkowski : jeśli sprzęt prywatnego właściciela dewastuje drogę w sposób wyraźny, co nam 
pokazano, to wydaje mi się, że interwencja jest potrzebna, konieczna.  Trudno mi powiedzieć na 
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jakich zasadach. Ale jest to szkodliwe działanie na rzecz środowiska i być może sołtys chciałby coś 
tam zrobić, ale okazuje się, że nie dochodzi w ogóle do spotkań, kontaktów, do wymiany poglądów 
już na miejscu zdewastowanym. Sądzę że trzeba im trochę pomóc, aby po pierwsze konflikt 
zażegnać aby środowisko uzyskało jakieś efekty. Problem jest na pewno w gruncie rzeczy 
największy w inicjatywie tego społeczeństwa, tej grupy, z tym, że do tej grupy należy również 
przedsiębiorstwo prywatne.   
Burmistrz : my bardzo lubimy pomagać.             
 

Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, dziękuję 
wszystkim za przybycie i zamykam XXVI sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :                                                  
       Aurelia Sikorska    
 
 
 
 
 
 


